
 

 

Prečo Konštantínka? 

     Túžba vedieť odjakživa viedla ľudské kroky za dotykom  s poznaním. Táto snaha otvárala cestu  za 

novými výzvami, za vzdelaním  i  sebapoznaním. Hovorí sa, že je škoda, že sa o svojej životnej ceste 

rozhodujeme v čase, keď je pre nás najdôležitejšia cestička vo vlasoch. Aj to je jeden z dôvodov, 

prečo učitelia pôsobiaci na Gymnáziu, Konštantínova 2 v Prešove prepájajú svoj život so školou – 

pomáhať deťom v dôležitých rozhodnutiach, podať potrebnú pomocnú ruku, dať impulz, nadchnúť pre 

vedomosti, presvedčiť, že zmyslom života je produktívna tvorivosť. Lebo keď budeme robiť stále 

a rovnako len to, čo vždy, dostaneme len to, čo sme už mali. Práve preto naplno funguje úsilie 

pedagógov GK2 priviesť svojich študentov k tomu, že vzdelanie ľudí posúva dopredu, že tvorivosť 

a fantázia podstatným spôsobom dopĺňajú a pretvárajú skutočnosť.  Primárnym cieľom  našej školy je 

garancia kvalitného vyučovania a prípravy žiaka na život. V čase, keď sa žiaci základných škôl 

rozhodujú o svojej ďalšej študijnej ceste, je dôležité sprostredkovať dotyk s  informáciou o tom, čo im 

dokážeme ponúknuť  práve my...Lebo na rozhodnutiach záleží... 

Reflexie našich žiakov hovoria za nás...Z veľkého množstva úspešných a šikovných ľudí momentálne 

vyberáme: 

  Ivana Ligusová 

- absolventka 4-ročného gymnázia (2011 – 2015)  

- zubná lekárka – súkromná klinika Prešov 

- prezidentka European dental students’ association (Európska asociácia študentov zubného 

lekárstva) 

Pri otázke Prečo Konštantínka ani neviem, či mám začať o učení, alebo o radosti z ľudí. Stretla som 

tam najlepších spolužiakov, niektorí sú dodnes mojimi najlepšími priateľmi, chodíme spolu aj na letné 

dovolenky. A samotné štúdium? Moja cieľová vysoká škola bola medicína. Chémia a biológia je na 

Konštantínke veľmi kvalitná. Z môjho ročníka sa dostal na lekárske fakulty ďaleko najvyšší počet 

študentov z celého Prešova, vrátane mňa, a dnes mám vysnívanú prácu. Som vďačná za všetko... 

  Robert Roland 

- absolvent 4-ročného gymnázia (2005 - 2009) 

- lekár - Kardiológia v Klinikum Coburg, Bavorsko, Nemecko a Kardiologická klinika 2.LF a 

FN Motol - Praha, ČR – štúdium na Lekárskej fakulte 2.LF UK v Prahe 

Pretože aj keď sa to nezdá, strednou školou sa začína tvoja cesta dospelosti. A pri tej ceste chceš 

mať najlepšieho sprievodcu, ktorý ťa naučí znalosti, formovať tvoje postoje, vybaví ťa cudzími 

jazykmi, nechá ti priestor sebarealizovať sa a podporí pri výbere tvojej ďalšej cesty životom. Táto 

štvorročná cesta je často rozdielom medzi úspechom a neúspechom a ja som rád a veľmi vďačný, 

že mi naša Konštantínka umožnila práve to a otvorila dvere ísť si úspešne za svojimi cieľmi. A za 

tým stoja ľudia v nej. Pravda, ktorú sa dozvieš až neskôr, je, že na strednej škole okrem toho 

vznikajú často priateľstvá, ktoré trvajú celý život a ja jej ďakujem za tie moje. 



 

 

  Maxim Sebastian Stecenko 

- žiak bilingválneho gymnázia (2019 – súčasnosť) 

- momentálne študujúci na New Hall School, Boreham-Chelmsford, Essex, UK 

- ako jeden zo 7 úspešných Slovákov v HMC Projects in Central and Eastern Europe – program 

LEAF – získal vďaka svojej šikovnosti štipendium v hodnote okolo £70 000 na  

- aktuálny víťaz súťaže 2022 Immerse Education Essay Competition 

Prečo Konštantínka? Z vlastnej skúsenosti viem, že vybrať si to správne gymnázium je krok v živote 

veľmi dôležitý, nakoľko vás počas štyroch, piatich či ôsmich rokov budú títo ľudia ovplyvňovať a 

formovať, majúc nezanedbateľný vplyv na vás ako aj vašu budúcnosť. Treba si preto vybrať správne. 

Konštantínka tou správnou voľbou je - sám som sa o tom presvedčil. No prečo práve toto gymnázium? 

Čo ho robí výnimočným? Pre mňa Konštantínka bola a je miestom, ktoré svojím študentom vytvára 

priestor pre ich rast, osobný aj akademický, a aktívne ich v ňom podporuje. Konštantínka je aj o 

individuálnom, suportívnom prístupe pedagogického personálu, ktorý vedie študentov k bytiu 

aktívnym študentom a je pevnou oporou pri plnení akademických snov. Môže to znieť len ako 

marketingová stratégia, nuž opak je pravdou a ja som jedným z dôkazov. Aj vďaka podpore môjho 

triedneho učiteľa, vedenia školy, ale aj ostatného pedagogického personálu sa mi podarilo umiestniť 

na popredných priečkach rôznych súťaží, založiť debatný klub, úspešne absolvovať Medzinárodnú 

cenu vojvodu z Edinburghu a zároveň získať prestížne štipendium na jednej z najlepších súkromných 

stredných škôl v Spojenom Kráľovstve, ktoré ma posunulo zas o krok vpred v plnení mojich 

akademických snov. Môžem tak s hrdosťou povedať, že aj vďaka Konštantínke som tam, kde dnes 

som a taktiež viem, že od prvého dňa, keď som prekročil prah povestného žltého portálu som vďaka 

nej na tej správnej ceste.  

 

     Mária Stošeková 

- absolventka 8-ročného gymnázia (2000 – 2008)  

- lekárka, oddelenie pediatrie, FNsP J.A.Reimana, Prešov 

Keď som v roku 2000 išla po 4. ročníku ZŠ na prijímačky na 8-ročné gymnázium, bola som ešte dieťa. 

Ale pamätám si, že práve horné gymko bolo to jediné, na ktoré som chcela ísť. Hovorilo sa, že je to 

najlepšia stredná škola nielen v Prešove, ale jedno z najprestížnejších gymnázií na Slovensku. A 

môžem to len potvrdiť. Strávila som tam 8 rokov, od detstva do ranej dospelosti, čo je práve to 

obdobie, ktoré veľkou mierou vplýva na osobnosť človeka a jeho ďalší život. Vďaka skvelým 

učiteľom a najmä našej najlepšej triednej profesorke sme celá trieda úspešne zvládli prijímačky na 

vysokú školu, z malých detí sa stali zodpovední a cieľavedomí dospelí mladí ľudia, ktorí sa vždy radi 



 

 

vracajú do budovy, v ktorej strávili toľko času a k profesorom, aj vďaka ktorým sú tým, kým sú. 

Neskutočné množstvo krásnych spomienok, kamarátstiev medzi spolužiakmi a podpory od profesorov, 

ktorí v nás zanechali kúsok seba. Nič na tom by som nechcela zmeniť. A teraz, keď pri práci v 

nemocnici spoznávam nových ľudí, som nielen prekvapená, ale najmä hrdá na to, koľko úspešných 

lekárov študovalo na Konštantínke. Horné gymko je v našej rodine späté už s 3 generáciami a ja 

verím, že budeme v tejto našej rodinnej tradícii pokračovať aj naďalej.  

 

    Ľudmila Kučíková 

- absolventka bilingválneho gymnázia (2010 – 2015) 

- MA v psychológii na University of Aberdeen 

- MScR v neurovede na University of Edinburgh, doktorandské štúdium v neurovede s využitím 

výpočtových technológií medzi dvomi univerzitami University of Sheffield /University of 

Cambridge (PhD Computational Neuroscience, University of Sheffield/University of 

Cambridge) 

- výskumníčka v Centre pre Prevenciu Demencie na University of Edinburgh, kde začala 

pôsobiť už počas školy (Centre for Dementia Prevention, University of Edinburgh) 

- prednášajúca pozícia na fakulte medicíny a životných vied na University of Glasgow (School 

of Medicine, Veterinary Medicine and Life Sciences, University of Glasgow) 

 

Prečo Konštantínka? Čo vybrať z toho všetkého...Pretože ponúka množstvo možností a otvára 

dvere! Ja som si vybrala Konštantínku okrem iného aj kvôli možnosti študovať v anglickom 

jazyku s veľkým dôrazom aj na ďalšie jazyky. To mi neskôr umožnilo dostať sa k svojmu snu - na 

vysokú školu do Škótska. Konštantínka mi nielen otvorila dvere k ďalšiemu vzdelaniu, ale 

poskytla aj široký priestor realizovať sa, hľadať svoje záľuby, rozvíjať svoje talenty a nájsť si 

priateľov, s ktorými sa navzájom podporujeme už celé desaťročie... 

 

 Patrícia Voľanská 

- absolventka štvorročného gymnázia (2013 – 2017) 

- štúdium na Filozofickej fakulte Univerzity Komenského v Bratislave v odbore žurnalistika a 

politické vedy 

- štúdium žurnalistiky na Univerzite v Málage 

- webeditorka v TA3, Growt Manager, investigatívna analytička v ČSOB, Transparency 

International – Praha, Retail Trainee Senior Banker Tatra banka v Bratislave 

O tom, aké užitočné bolo štúdium na Konštantínke, som sa presvedčila predovšetkým na vysokej 

škole. Tú kvalitu som si uvedomila hlavne vtedy, keď som sa porovnávala so spolužiakmi. Na našom 



 

 

gymnáziu sa dbalo na detaily, ale ako som zistila, nie je to pravidlom všade. Práve tie detaily robia 

rozdiel. A ešte aký... Dokážete komplexnejšie porozumieť procesom a problémom a ľahšie ich aj 

vyriešite. To platí pre absolútne každý odbor, pre ktorý sa neskôr rozhodnete. Na niektorých školách je 

zvykom učiť sa len to, ako sa niečo deje. Pridaná hodnota nášho gymnázia tkvie pre mňa v tom, že mi 

učitelia navyše povedali, prečo sa to deje. Po rokoch skutočne zistíte, že spôsob, akým vyučujúci na 

Konštantínke pristupujú k vysvetľovaniu, vytvorí medzi vami a ostatnými markantný rozdiel na trhu 

práce. S GK2 sa mi bezprostredne spájajú aj roky, keď som mala možnosť predsedať študentskému 

parlamentu. Naučila som sa riešiť požiadavky žiakov, lepšie komunikovať a vystupovať, čo neskôr 

ocenili aj študenti na Univerzite Komenského, keď ma zvolili za ich predsedníčku v akademickom 

senáte. Keď sa na to pozriem spätne, chápem, koľko dverí mi otvorila práve Konštantínka. Som si istá, 

že za takéto skúsenosti a príležitosti vďačím najmä jej. Ak by som sa mohla vrátiť späť do lavíc a 

uvažovala by som nad školou, bez najmenšieho zaváhania by som spravila rovnaké rozhodnutie ako v 

pätnástich. Dnes som si stopercentne istá, že bolo správne. GK2 je viac ako len škola. Je to stávka na 

istotu. 

 

 

 

Simona Franková                &              Marek Franko 

- absolventka 4RG (2008 – 2012)      - absolvent 8RG (2000 – 2008) 

- štúdium na TUKE                            - štúdium na Prírodovedeckej fakulte UPJŠ Košice 

- adeptka na titul Slovenka roka 2019 

- obaja pôsobia v úspešnej vlastnej firme NG Aviation 

S bratom sme obaja študovali na Konštantínke, čo značne ovplyvnilo náš život. Myslím, 

že sme sa obaja nebojácne pustili do podnikania v softwarovej oblasti aj vďaka veľmi 

kvalitnému štúdiu na gymku. Musím však priznať, že ani jeden z nás nebol čistý 

jednotkár, no myslím, že pre neuveriteľný všeobecný prehľad, ktorý nám škola dala, sme 

vedeli skĺbiť viacero funkcií naraz. Po vysokoškolskom štúdiu sme obaja pôsobili v 

zahraničí - či už brat v R&D centre v Nemecku pre Siemens alebo ja v Európskej komisii. 

Dostali sme veľmi dobré základy z cudzích jazykov a aj preto naša firma dnes pôsobí po 

celom svete . Konštantínke ďakujeme a budúcim študentom želáme veľa šťastia. 

 



 

 

  Dominika Imrichová 

- žiačka bilingválnej sekcie gymnázia (2019 – súčasnosť) 

- v rámci štúdia v zahraničí absolvovala IES Mediterráneo, Málaga, España. 

- víťazka Olympiády v španielskom jazyku 

PREČO KONŠTANTÍNKA? Je na oblohe tou najjasnejšou hviezdou. Naše GK2 je (nielen) 

prešovskou supernovou! Síce supernova exploduje, ale táto sa ako supernova vracia každý rok s 

novým hviezdnym prachom z explózie, vďaka ktorej vznikajú extrémne jasné objekty - sú to jej 

študenti. GK2 si nás v bublinke stráži a nesie 4, 5, ba 8 rokov. Ako vyvrcholenie celého javu 

nasleduje, že objekt sa rozpŕchne do celého vesmíru - ako v našom prípade študenti do sveta. 

Každé jedno zrniečko je skvele pripravené plniť si svoju úlohu, každé jedno je výnimočné. 

Skrátka, počas svojej cesty bolo plne podporené, aby rozvíjalo svoje silné stránky. Práve to je 

dôvod, prečo cesta vesmírom tejto hviezdy je viac než skvelá.  

 

  Matej Leško 

- absolvent bilingválneho gymnázia (2013 – 2018) 

- spoluzakladateľ študentského Campusu na GK2 

Na Konštantínke si pedagógovia uvedomujú tvoju jedinečnosť a to, že je lepšie 

zameriavať sa na tvoje individuálne silné stránky, než trvať na čistých jednotkách z 

každého predmetu. Štúdium ti prinesie možnosť rozvíjať konštruktívne myslenie nad 

zložitými otázkami a hľadanie najvhodnejších riešení. Počas štúdia na Konštantínke budeš 

mať možnosť spoznať veľké množstvo rovnako zmýšľajúcich spolužiakov, a teda 

spoločná zábava po škole je zaručená. S trochou odvahy a motiváciou budeš mať 

jednoznačne priestor presvedčiť hoci aj vedenie školy o svojich víziách a získať tým 

podporu rozvíjať tvoje nápady. Ten náš bol vypočutý. A dodnes teší ľudí na GK2... 

 



 

 

  Peter Palovič 

- absolvent bilingválneho štúdia (2013 – 2018) 

- štúdium – Institut ekonomických studií, Fakulta sociálnych věd University Karlovy Praha 

- spoluzakladateľ študentského Campusu na GK2 

- člen hudobnej formácie ľudovej hudby Dzugasovci – hra na cimbal 

Na Konštantínke vám budú profesori naslúchať, budú vo vás hľadať talent, ktorý má potenciál sa 

ďalej rozvíjať, vypočujú vás, ak prídete s nápadom, podporia vás (ako sa podarilo aj nám), podajú 

pomocnú ruku a vybudujete počas svojich školských čias niečo, o čom ste snívali. Na 

Konštantínke nájdete ľudský prístup – ak nebudete rozumieť učivu, nebojte sa dohodnúť si 

konzultáciu, ľudia sú ústretoví a empatickí. Na tejto škole som si našiel skvelých priateľov, zažil 

veľa zážitkov, na ktoré sa jednoducho nedá zabudnúť. 

 Jana Pitková 

- absolventka 4-ročného gymnázia (1979 – 1983) 

- etnografka, zakladateľka združenia Kolobeh života 

S veľkou vďačnosťou si dnes uvedomujem, že naše gymnázium bolo pre mňa jednoznačnou voľbou 

bez zvažovania. V prvom rade preto, že tam študovala moja milovaná sestra, a tak som mala „info“ 

z prvej ruky. Aj v druhom rade to bolo jednoznačné. V tých časoch (roky 1979-1983) bola možnosť 

vybrať si len z dvoch možností - a práve to naše gymnázium reprezentovalo to, po čom moja duša 

túžila. Bolo pre mňa symbolom dobrého vzdelania, slobodných myšlienok a akejsi demokracie 

v nedemokratických časoch, priestorom pre rozvoj mojej dospelosti. Mám na naše študentské časy len 

tie najlepšie a najkrajšie spomienky plné vzdelávacej inšpirácie, kamarátskych učiteľov, prvej lásky, či 

hlbokých, do súčasnosti pretrvávajúcich priateľstiev. Dodnes s veľkou láskou a vďačnosťou 

spomínam, že práve tu sa mohla rozvíjať moja láska k folklóru, keďže vedenie školy ma ako členku 

FS Šarišan podporovalo, dokonca mi kvôli zahraničnej reprezentácii súboru dovolilo maturovať 

v individuálnom termíne. A to bol môj otecko vylúčený zo strany. Mohla som spolupracovať na 

organizácii plesov a ďalších kultúrnych podujatí školy, čo som neskôr zúročila vo vlastnej umeleckej 

agentúre. Navždy mi v spomienkach ostane nádherný zájazd do Moskvy či ples družobnej školy 

v Lucerne, v Prahe, na ktoré som bola mojou školou nominovaná. Dnes si už ťažko predstaviť, čo to 

pre mňa v tých časoch znamenalo a ako veľmi to vtedy ovplyvnilo mňa a moje polodospelé sny☺ 

Skutočnosť, že môžem naďalej spolupracovať s mojou „alma mater“ prostredníctvom OZ Kolobeh 

života je ďalším darom. Opäť vidieť a nasávať úžasnú energiu súčasnej generácie a ich učiteľov, 

vnímať premenu a súčasného ducha školy je pre mňa veľkou inšpiráciou v mojej práci. Zo srdca 

ďakujem♥  

 

...to be continued...                                                                  Spracovala: PhDr. Iveta Sopková 


